

KVM Accessories

MultiPower



MultiPower-2/6/12

MultiPower

The MultiPower series serves as the central power source of G&D devices that require an external power pack (12V). With all MultiPower variants, a redundant power supply can be ensured via two power supply units. The MultiPower is a functional, space-saving and secure solution for applications in server rooms or computer racks.

DEVICE

- Central power supply, for example in racks
- Enables external monitoring of the device status

OPERATION

- You can connect up to two 12V devices to the MultiPower-2 (2 output interfaces supply G&D devices with 12V and max. 1.5A – depends on the devices).
- You can connect up to six 12V devices to the MultiPower-6 (6 output interfaces supply G&D devices with 12V and max. 1.2A – depends on the devices)
- You can connect up to twelve 12V devices to the MultiPower-12 (12 output interfaces supply G&D devices with 12V and max. 600mA – depends on the devices).
- You can connect up to twelve 12V devices to the MultiPower-12-HP (12 output interfaces supply G&D devices with 12V and max. 1,2A – depends on the devices; with port configuration, up to six G&D devices with 12V and max. 2.4A (high power) can be connected)

FEATURES

- MultiPower-2: redundant external power units
- MultiPower-6, MultiPower-12 and MultiPower-12-HP: redundant intern power units
- MultiPower-12-HP: ConfigPanel integration with internal monitoring capabilities (only with MultiPower-12-HP)
- MultiPower-6-24V and MultiPower-12-24V: redundant external power supply, 3 pin Phoenix connector (PowerPacks not included in the scope of delivery)

MultiPower

Die MultiPower-Serie dient Ihnen zur zentralen Stromversorgung von G&D-Geräten, die ein externes Netzteil (12V) erfordern. Mit allen MultiPower-Varianten kann über zwei Netzteile eine redundante Stromversorgung sichergestellt werden. Das MultiPower bietet somit eine funktionale, platzsparende und sichere Lösung für Anwendungen im Serverraum oder für den Einbau im Rack.

GERÄT

- zentrale Stromversorgung z. B. im Rack
- externe Überwachung des Gerätestatus mithilfe der Power Status-Schnittstelle

BEDIENUNG

- An das MultiPower-2 können Sie bis zu zwei 12V-Geräte anschließen (zwei Ausgänge, die ein G&D-Gerät jeweils mit 12V und max. 1,5A versorgen können - je nach Geräten).
- An das MultiPower-6 können Sie bis zu sechs 12V-Geräte anschließen (sechs Ausgänge, die ein G&D-Gerät jeweils mit 12V und max. 1,2A versorgen können - je nach Geräten).
- An das MultiPower-12 können Sie bis zu zwölf 12V-Geräte anschließen (zwölf Ausgänge, die ein G&D-Gerät jeweils mit 12V und max. 600mA versorgen können - je nach Geräten).
- An das MultiPower-12-HP können Sie bis zu zwölf 12V-Geräte anschließen (zwölf Ausgänge, die ein G&D-Gerät jeweils mit 12V und max. 1,2A versorgen können - je nach Geräten; durch Port-Konfiguration können auch bis zu sechs G&D-Geräte mit 12V und max. 2,4A (High-Power) angeschlossen werden).

FEATURES

- MultiPower-2: redundante externe Netzteile
- MultiPower-6, MultiPower-12 und MultiPower-12-HP: redundante interne Netzteile
- MultiPower-12-HP: ConfigPanel-Integration mit zusätzlichen Überwachungsfunktionen
- MultiPower-6-24V und MultiPower-12-24V: redundante externe Stromversorgung, 3-polige Phoenix-Klemme (PowerPacks nicht im Lieferumfang enthalten)

MultiPower

SCOPE OF THE GUARANTEE

- A 3-year, free of charge product guarantee
- For an additional fee guarantee extension/guarantee renewal possible.
- Further information on the scope of the guarantee can be found in the guarantee agreement.

GARANTIEUMFANG

- 3-jährige kostenlose Produkt-Garantie
- Garantierweiterung/Garantieverlängerung gegen Aufpreis möglich.
- Weitere Informationen zum Garantieumfang finden Sie in der Garantievereinbarung.